	論文中文摘要：
	基 於前測試驗中發現新產品上市對供應鏈成員網絡造成正異常報酬的強度可能與受到訊息影響的強度與時間性有關，本研究採取台灣證券交易所、彭博社新聞資料庫與 台灣新報資料庫等資料來源，試圖以探索性的研究進一步找出蘋果 iphone5概念股16家供應鏈網絡成員中最容易產生異常報酬波動度之節點，並優化投資時機以獲取更為顯著的報酬。本研究主要發現如下 : (1) 新產品宣告訊息衝擊效果起始點在於新產品發布會日期訊息宣告日 (2) 機構投資人基於對資訊不對稱的訊息優勢，在新產品發布行情投資掌握度會明顯優於一般投資人。(3)新產品宣告訊息宣告後所造成的波段行情效果，供應鏈網絡 節點投資選擇上，應選擇股價淨值比高的績優股而非股價淨值比低的潛力股進行投資。(4) 確實存在此一新產品發布行情，以多元迴歸建構的預測變數在新產品發布會日期宣告到新產品發布日此一期間有較顯著解釋效果。(5) 新產品宣告訊息所帶來的行情效果中，廠商規模效應並不明顯。最後，總結本研究所提出的投資時機、供應鏈網絡節點選擇方法與技術分析量指標修正投資時機建構 投資策略，並以2012年台灣股票市場實際股價變化並以此得到超過100%的投資報酬率。

	論文外文摘要：
	Based on the discovery of pretest experience , we found the abnormal return strength and period may positive relate to the information of new product launch information , so we adopt the data base from Taiwan stock market , Bloomberg 、Wall Street Journal、Udn news、The loop website and CNA news to explore the key node in Apple supply chain vendors and invest timing of the period. Here are some discoveries as follows: (1) the initial period begins from the spill-over timing of new product launch period. (2) Institution investors have asymmetric information advantage than general individual ones, so they can earn a better profit. (3) In this kind of period, we should invest in the blue chip stocks than potential stocks. (4) The period actually exists by our test of timing factor. (5) Firm size effect in the period is not significant. We combine the price-volume relationship and the statistic conclusion to build a invest policy and earn more than 100% profit than market index.


